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Sender deg som avtalt ein tilbakemelding, slik at alle partar er innforstått med kvar vegen skal gå.  
  
Involverte partar i Alver Kommune: g.nr./b.nr. 245/1 245/2 245/4 245/5 og evt. tilstøtande eigedomar. 
  
Du sendte meg eit nabovarsel mandag 01.03.2021 for opparbeiding av veg over g.nr/b.nr 245/4 som 
avviker i forhold til avtale datert 21.01.1957. (Dagbok nr:00279) 
Det har vert diskutert og sett på med tidlegare eigar, om vegen muligens kunne følge ny trase som du 
har anvist på tegning i nabovarsel. 
Men det har aldri blitt laga ein skriftleg og tinglyst avtale, slik som var forutsetningen. 
No har bruk 4 fått nye eigarar, og me ønsker ikkje at vegen skal leggast over elv, gjennom steingard og 
inn øve innmark. 
Eg anser derfor dette varselet som uriktig, då det ikkje eksisterar noko avtale om at veg kan gå ein anna 
plass enn den opprinnelege.  
Eg Tommy, har lørdag 06.03.2021 vert på befaring med deg Svein Kvamme i det aktuelle området, og 
gjort det klart at opparbeidelse av veg til g.nr/b.nr 245/5 må følge trase på sør/øst side av bekken som 
anvist på tegning i avtale datert 21.01.1957.  
Det står i overnevnte avtale at det ved finstikking av veg skal være høve til mindre omlegging om det kan 
føre til ein betre vegtrase. 
Under befaringen såg vi på muligheten for å la vegen i sving nr.3 fra riksveg, svinge til høgre rett før 
grenselina til bruk 4 i eit naturleg gjel. 
Dette for å unngå den knappe svingen som er tegna inn, og for å få ein jevnast mulig stigning. 
Deretter ville sving nr.4 inn på bruk 4, blitt slakkare og ein kunne fått ein betre utgangshøgde med tanke 
på stigningen vidare oppover. 
Dette synes å være ein god trase for å unngå knappe svingar og å få ein jevnast mulig stigning på vegen. 
Alle innvollverte partar må selvfølgeleg på forhånd være enig i eventuelle endringer frå opprinneleg 
trase/tegning. 
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